
 
Protokoll fört vid Årsmöte i Föreningen Särös Framtid den 26 april 2011 
 
 
Närvarande medlemmar:   Mats Nyberg 
   Jessica Petersen 
   Peder Uggla 
   Sten-Åke Dahlqvist 
 
  
 

1. Mats Nyberg öppnade mötet. 

2. Mats Nyberg valdes till mötets ordförande. Sten-Åke Dahlqvist valdes till sekreterare. 
Peder Uggla utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 
3. Det konstaterades att mötet var stadgeenligt sammankallat samt hade beslutsförhet. 

4. Den utsända dagordningen godkändes. 

5. Kassören redogjorde för bokslut, årsberättelse samt revisorns rapport. 

6. Bokslutet fastställdes och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

7. Mötet fastställde verksamhetsberättelsen samt beslutade att medlemsavgift ska utgå 
med 100 kr. 

 
8. Mats Nyberg återvaldes till styrelsens ordförande och ledamot. Till styrelseledamöter 

återvaldes Peder Uggla, Jessica Petersen och Sten-Åke Dahlqvist. Jessica Petersen  
valdes till kassör.  

 
9. Karin Martinsson återvaldes till revisor. 

10. Inga inkomna motioner. 

11. Övriga frågor.  
-Planprogrammet för Särö centrum diskuterades. Det beslutades att föreningen ska 
begära att kommunen tar fram en modell av den planerade ombyggnaden och 
speciellt de planerade bostadshusen.   
- Mats redogjorde för brev med namninsamling som ska skickas till boende på bortre 
delen av Nötegången och Uppgången med anledning av de planerade 
näridrottsplatserna (skateboard). 
 

12. Mötet förklarades avslutat. 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

Sten-Åke Dahlqvist  Peder Uggla   Mats Nyberg  


